
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości,  

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z dnia 15 maja 2018 roku 
 

Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 15 maja 2018 roku w Sali posiedzeń 
Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości:  
Henryk Brodziak; Ewelina Kornek; Klaudiusz Kruszewski;  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik, Ewa Kluba, Bogdan Mika, Roman Piksa; Jerzy Sier; 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas, Jacek Kiszkis, Gerard Piegza, Dominik Pawlak; Franciszek Sufa; Herbert Panchyrz 
oraz  
Przewodnicząca Rady Gminy – Róża Ochman-Szyguła 
Wójt Gminy – Jan Murowski  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries  
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Krupskim Młynie – Mariusz Gołębiowski 
Kierownik Gminnej Bibliotek Publicznej w Krupskim Młynie – Barbara Miklis 
Przewodnicząca Rady Gminy – Róża Ochman-Szyguła, prowadząca posiedzenie Komisji, przywitała 
obecnych oraz przedstawiła porządek posiedzenia:  

1. Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Rekreacji za 2017 rok. 

2. Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnej Biblioteki Publicznej za 
2017 r. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 
2028. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/18 Rady Gminy Krupski 

Młyn w sprawie podziału Gminy Krupski Młyn na stałe obwody głosowania. 
6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 wraz 

z pomieszczeniem przynależnym i ułamkowym udziałem w częściach wspólnych 
gruntu i budynku, położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 

7. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 
położonego w Ziętku bl. Nr 6C. 

8. Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej mającej na celu wspólną 
realizację projektu pn.: „Odnawialne źródła energii poprawą jakości środowiska 
naturalnego na terenie Gmin Partnerskich.” 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wejścia Gminy Krupski Młyn w 
skład tworzonego na terenie województwa śląskiego związku metropolitalnego, o 
którym mowa w art. 1 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 9 marca 2017 roku o związku 
metropolitalnym w województwie śląskim 

10. Sprawy bieżące. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy obecni mają uwagi do porządku. Skarbnik Gminy 
wnioskowała o wykreślenie pkt 4 z porządku posiedzenia. Przedstawiony wniosek został przyjęty 
przez aklamację. Nikt inny nie wniósł uwag do porządku posiedzenia, zatem zmieniony porządek 
posiedzenia przedstawia się następująco:  

1. Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 
Rekreacji za 2017 rok. 



2. Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnej Biblioteki Publicznej za 
2017 r. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 – 
2028. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/18 Rady Gminy Krupski Młyn 
w sprawie podziału Gminy Krupski Młyn na stałe obwody głosowania. 

5. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 wraz 
z pomieszczeniem przynależnym i ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu 
i budynku, położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 

6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 
położonego w Ziętku bl. Nr 6C. 

7. Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej mającej na celu wspólną 
realizację projektu pn.: „Odnawialne źródła energii poprawą jakości środowiska 
naturalnego na terenie Gmin Partnerskich.” 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wejścia Gminy Krupski Młyn w 
skład tworzonego na terenie województwa śląskiego związku metropolitalnego, o 
którym mowa w art. 1 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 9 marca 2017 roku o związku 
metropolitalnym w województwie śląskim 

9. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1.  

Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 
Rekreacji za 2017 rok. 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – Mariusz Gołębiowski po przywitaniu się 

przedstawił informację na temat działalności prowadzonej przez Ośrodek w ubiegłym roku, o 

imprezach, które się odbyły w 2017 roku oraz o cyklicznych zajęciach, które odbywają się w Ośrodku. 

Są to m.in.: „Pożegnanie lata”; „Aktywny senior 50 +”; „Mama i ja”; „Jumping frog” czy „Angielskie 

wygibasy”. Zapytany przez Klaudiusza Kruszewskiego o plany na najbliższe miesiące odpowiedział, że 

stale dokonuje analizy potrzeb mieszkańców gminy, słucha wniosków, które zgłaszają mieszkańcy 

oraz modyfikuje ofertę Ośrodka po to by reagować na zgłaszane  wnioski. Odpowiadając na pytanie 

radnego wyjaśnił, że stara się realizować działalność Ośrodka zgodnie z potrzebami mieszkańców. 

Planuje w najbliższym czasie zorganizować rodzinny rajd rowerowy.  

 

Ad. 2.  

Przedstawienie informacji na temat sprawozdania Gminnej Biblioteki Publicznej za 2017 
rok. 
 Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – Barbara Miklis poinformowała o działalności 

Biblioteki, o aplikacji do różnych programów, o organizowanych spotkaniach autorskich, o lekcjach 

bibliotecznych, o zajęciach prowadzonych w filiach, o spotkaniach autorskich, o zajęciach dla 

przedszkolaków jaki o funkcjonującej od kilku lat „Czytelni pod lipą”. Mówiła o dobrym poziomie 

czytelnictwa oraz przytoczyła dane statystyczne dot. czytelników. Poinformowała również o 

ponownym utrzymaniu I miejsca w rankingu bibliotek powiatu tarnogórskiego.  

Radny Sufa powiedział, że Gminna Biblioteka Publiczna jest taką instytucją, o której słyszy się tylko 

dobre rzeczy, pogratulował sukcesów oraz życzył, aby jeszcze więcej osób, nie tylko mieszkańców, 

mogło korzystać z dobrych pomysłów placówki i uczestniczyć w licznych, jakże ciekawych zajęciach.  

 
Ad. 3. 
               Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2027. 



Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska szczegółowo omówiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2027. 
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią, postanowiły 
pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały. 
 
Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/18 Rady Gminy Krupski Młyn w 
sprawie podziału Gminy Krupski Młyn na stałe obwody głosowania. 
Sekretarz Gminy zapoznała obecnych z projektem zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXIX/305/18 Rady Gminy Krupski Młyn w sprawie podziału Gminy Krupski Młyn na stałe obwody 
głosowania oraz uzasadniła projekt zmiany nową interpretacją przepisów wyborczych przez 
Państwową Komisje Wyborczą i zapisów dot. wyborów samorządowych uchwał w sprawie obwodów 
głosowania.   
Po wysłuchaniu informacji dot. projektu uchwały oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
członkowie Komisji Rady Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 wraz z 
pomieszczeniem przynależnym i ułamkowym udziałem w częściach wspólnych gruntu i budynku, 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 
Sekretarz Gminy zapoznała obecnych z projektem zmiany uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 wraz z pomieszczeniem przynależnym i ułamkowym udziałem w 
częściach wspólnych gruntu i budynku, położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 
położonego w Ziętku bl. Nr 6C. 
Sekretarz Gminy - Danuta Pries, omówiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w Ziętku bl. Nr 6C.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej mającej na celu wspólną 
realizację projektu pn.: „Odnawialne źródła energii poprawą jakości środowiska naturalnego na 
terenie Gmin Partnerskich.” 
Sekretarz Gminy Danuta Pries przedstawiła uzasadnienie podjęcia projektu uchwały w sprawie 
zawarcia umowy partnerskiej mającej na celu wspólną realizację projektu pn.: „Odnawialne źródła 
energii poprawą jakości środowiska naturalnego na terenie Gmin Partnerskich.”  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 9.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wejścia Gminy Krupski Młyn w skład 
związku metropolitalnego w województwie śląskim – Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii. 
Sekretarz Gminy - Danuta Pries poinformowała, że w związku ze zmianami organizacyjnymi dot. 
komunikacji na terenie województwa śląskiego i przeprowadzeniem konsultacji z mieszkańcami 
gminy dot. wejścia Gminy Krupski Młyn w skład związku metropolitalnego w województwie śląskim – 
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii, kolejnym etapem będzie projekt uchwały w sprawie 



wyrażenia opinii w sprawie wejścia Gminy w skład związku metropolitalnego. Projekt przedmiotowej 
uchwały został przedstawiony radnym do zaopiniowania.  
Witold Bulas pytał co stanie się z MZKP po utworzeniu związku. Wójt odpowiedział, że będzie istniał 
do końca 2018 roku a później pracownicy będą przekazani do Metropolii.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt.  
 
Ad. 10. 
Sprawy bieżące.  

1. Bogdan Mika wnioskował o namalowanie pasów w ciągu chodnika na ul. 1 Maja przy USC; 
2. Witold Bulas prosiło o informację na temat płatności za miejsce na opłatę za kwaterę na 

cmentarzu. 
3. Herbert Panchyrz wnioskował o odświeżenie przejścia dla pieszych z ul. Zielonej na Leśną na 

chodniku k/krzyża. 
4. Henryk Brodziak pytał o postępy w realizacji wniosku mieszkanki Ziętka, który omawiamy był 

na poprzednim posiedzeniu Komisji. Sekretarz Gminy wyjaśniła jak wniosek jest realizowany.  
5. Henryk Brodziak wnioskował o wykoszenie trawy na terenie Ziętka przed Bożym Ciałem. 
6. Przewodnicząca Rady Gminy wnioskowała o: 

a) wykoszenie poboczy przy drogach powiatowych w Potępie. 
b) usunięcie pni wyciętych drzew przy drodze powiatowej (k/wjazdu na Kanol); 

7. Ewa Kluba pytała czy można uprzątnąć drzewo, które przewróciło się przy Małej Panwi (nad 
„rzeczką”); Sekretarz Gminy wyjaśniła, że należy sprawdzić na czyim terenie znajduje się 
drzewo i prosiła o złożenie stosownego wniosku przez zainteresowanego wniosku 

8. Klaudiusz Kruszewski wnioskował o naoliwienie urządzeń siłowni zewnętrznej; 
9. Artur Dawydzik wnioskowało o: 

a) załatanie dziur na ul. Głównej;  
b) uzupełnienie piasku na kostce chodnikowej przy ul. Głównej wymienianej jesienią 

ubiegłego roku;  
10. Witold Bulas pytał o doświetlenie przejścia dla pieszych przy transformatorze przy ul. 

Głównej;  
Sekretarz Gminy wyjaśniła, na jakim etapie jest realizacja wniosku.  

11. Sekretarz Gminy poinformowała o: 
a) planowanym na 22 maja zebraniu wiejskim w Potępie, poświęconym zmianom ustaw 

dot. przeciwdziałaniu alkoholizmowi; 
b) posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, które odbędzie się 24 maja br. o godz.15.15; 
c) propozycji zmian terminu sesji w czerwcu; 
d) zmianie przepisów samorządowych, które będą obowiązywały od nowej kadencji oraz 

zwróciła się do radnych o zapoznanie się ze szczegółowymi zapisami ustaw, ponieważ 
dotyczą one m.in. nowych uprawnień radnych.  

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 16.30. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Klaudiusz Kruszewski  …………………… 
Henryk Brodziak  …………………….  
Ewelina Kornek  …………………….  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu: 
Artur Dawydzik  ……………………. 
Ewa Kluba  ……………………. 
Bogdan Mika   ……………………. 
Roman Piksa  ……………………. 



Jerzy Sier  ……………………. 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego: 
Witold Bulas   …………………….. 
Jacek Kiszkis  …………………….. 
Dominik Pawlak  …………………….. 
Gerard Piegza  …………………….. 
Herbert Panchyrz  …………………….. 
Franciszek Sufa  …………………….. 
 
Protokołowała: K. Michałek 


